
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 2. 3. 2010 
 
Přítomni:  Prof. Vráblíková, Doc. Janoš, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Mgr.Marková, Ing. Neruda, 

Mgr. Novák, Ing. Richter, Ing.Rýznarová, Mgr. Vojtíšek 
Omluven:  - 
 
• V úvodu jednání byly uvedeny do funkcí vedoucí kateder Mgr. K. Marková a Ing. M. Rýznarová. 
 
Bod č. 1 Informace z kolegia rektorky: 
- změny Stipendijního řádu UJEP – viz doklad (Dr. Chvátalová) 
- výsledky hospodaření UJEP v roce 2009, úspora fin. prostředků – viz doklad (Ing. Petržíla) 
- Interní grantová agentura – doručen zápis a předán seznam přijatých projektů. Řešitelé obdrží do 2  
 týdnů číslo účtu s přidělenou částkou (doc. Loučka) 
Doc. Ritschelová 
- předán Příkaz rektorky č.3/2010 – Poplatky spojené se studiem pro ak. rok 2010/2011 
- jednání ČKR v Ústí    -  upozorněno na pokles výdajů na vzdělání 

-  podpora zavedení státní maturity 
- potřeba předběžného projednávání zásahů do legislativy a financování     
 s reprezentací VŠ – ČKR a RVŠ   

- prodej Vaňova – rozpracováno 
- Ing. Fischer přednáška na FUDu 
Dr. Chvátalová 
- návrh novelizace zákona o VŠ – AK, zveřejňování závěrečných prací + záznamu o průběhu obhajoby 
a její hodnocení, 
Doc. Loučka  
- termíny zasedání VR UJEP – 14/4, 13:00 hod. a 22/9. 13:00 hod. – zvážit možnost podání návrhu na        
 čestný doktorát za FŽP. 
- hodnocení výsledků VaV – příjem do rozpočtu FŽP na r. 2010 cca 9 mil. Kč, výhled na r. 2011 – viz  
 doklad. 
Ing. Cyhelský 
- OP VaVPI – PřF (budova „A“) x FF (rozhodnutí AS UJEP) – rizika při 15-ti % spolufinancování. Při 
problémech během realizace a využití vše zůstane na UJEP(cca 360 mil. Kč). Nutnost důsledného 
splnění indikátorů - závazky součástí při Ph.D. studiu, stačí rozpočtová rezerva? Jsou 2 stavební 
rozpočty dle standardního ceníku se liší v desítkách mil. Kč, nevzniknou neuznatelné náklady, které 
projekt prodraží ? U objektu „A“ jsou náklady bez vybavení objektu.  
Programové financování by bylo lepší (lze doplnit z jiných zdrojů - st. rozpočtu). Projekt FiF je 
připravenější, zahrnuje vybavení objektu.  
O projektu budovy „A“ je málo informací, je spojen s většími riziky!  
 
Kolegium rektorky pro rozhodnutí požaduje další informace.  
Doc. Vomáčková 
- cizojazyčné předměty – uvedení ve STAGu – prověřit aktuálnost nabídky (Ing. Neruda) 
- webové stránky – kódy kateder dle STAGu jsou u FŽP v pořádku. 
- mobility - zahraniční studenti – včasné vřazování do STAG (viz 4 termíny během roku). Pak jsou 
zahr. studenti započítáváni do celkového počtu studentů a zahrnuti v rozpočtu UJEP a součásti! 
Ing. Petržíla 
- na UJEP jsou 3 mobilní operátoři pro služ. telefony – sjednocení s cílem zlevnění služeb lze šetřit 
cca 60 tis. Kč./měs. Bude vyhlášeno výběrové řízení – tel.č. zůstanou Spolupráce s CI (60 % O2, T-
mobil, Vodafon 10 %) 
- u 3 projektů byla porušena rozpočtová kázeň, vracení prostředků (900 tis. Kč celkem + penále od 
Finančního úřadu. 
- návrh rozpočtu VŠ – zaveden ukazatel kvality VŠ B3 (zahrnuje VaV, podíl Prof.+Doc., vlastní 
příjmy) – na UJEP není situace dobrá, celkový rozpočet je asi o 15 mil. Kč/rok nižší!  
- na poradě vedení bude 1. varianta rozpočtu UJEP – pak bude zasláno na součásti. 
 



K minulému zápisu z kolegia děkana: 
 
Bod č. 2 Aktualizace propagačních materiálů FŽP 
Kolegium schválilo vydání podrobnější a reprezentativnější brožury o FŽP. Vedoucí kateder zašlou 
písemné návrhy tajemníkovi a v kopii děkanovi do příštího kolegia  
– podklady byly předány z KPV, KTEV a KSPV. KIG dodá dodatečně. 
Z.: ved. kateder  
 
Bod č. 3 Přípava Ph.D. studia 
Na webu jsou zveřejněny podmínky přijímacího řízení a témata disertačních prací. Informační leták 
byl rozeslán členům oborové rady a na příbuzná pracoviště, kde mohou být zájemci o doktorské 
studium  
- leták bude vydán v tištěné podobě.  
Z.: Doc. Janoš, Mgr. Vojtíšek 
 
Bod č. 4. Interní grantová agentura UJEP 
- viz informace z kolegia rektorky. 
 
Bod č. 5 Zpráva o plnění závěrů evaluace FŽP 
Obsah zprávy byl rozeslán členům kolegia. 
Z.: děkan 
 
Bod č. 6 Výroční zprávy za rok 2009 
Podklady k vybraným bodům VZ UJEP byly v termínu odeslány na sekretariát UJEP. Bude započato 
se zpracováním Výroční zprávy FŽP. Doplňující údaje dodá Ing. Brůna. 
Z.: děkan 
 
Různé: 
Děkan 
• porada vedení FŽP - viz zápis 
• konference „Maturitní zkouška – pozvánku k účasti obdržel děkan. 
• kalendář akcí UJEP je pro členy kolegia v poště 
• ideální podoba seminární práce – Pokorný +Vráblíková – odstranit z webu! 
• komise pro SZZ do Mostu aj. VŠ – návrhy z kateder předají vedoucí.  
• vypsat výběrové řízení na odb. asistenta pro KTEV. Pokud jsou další požadavky z kateder, předat je 

obratem děkanovi s kopií tajemníkovi! 
•  projekty:  

- posílení regionálních materiálních toků – Ing.Kreníková a Ing.Neruda 
- OZE – Dresden+TUL+FŽP – Ing. Neruda a děkan 
- TransEconet – zpráva o řešení – Ing. Elznicová 
- AGES – bioetanol – děkan, proběhla úvodní jednání. 

• Ing. Poster – návrh nového PVP předmětu – zamítnuto. Účelnější by byl kurz pro zaměstnance FŽP 
a UJEP. Zvážit možnost zapojení jmenovaného na KPV – původním zaměřením je lesník! 

• Letní semestr – zahájení výuky bez problémů, rozvrhy na učebnách jsou vyvěšeny.  
 
Mgr. Bogan 
• Rozvrh – koordinace výuky tak, aby se max. přejezdů do Mostu zvládlo autem s cílem snížení  
 časových ztrát! Požadavky předat Mgr. Boganovi v průběhu března. Základem přípravy rozvrhu 
 budou letošní počty studentů. 
• Nové PVP -  RK – odborné předměty 
• Obsahy předmětů – úpravy? – garant předmětu 
 
Ing. Brůna 
• Informace o FŽP v novinách, rozhlase, televizi – umístění na webu fakulty-nový odkaz. 



 
Ing. Neruda – vzkazy: 
• Erasmus – informativní schůzka se studenty bude 22/2/2010 a výběrové řízení v úterý 23/2/2010 
 - proběhlo, přihlášeno je 10 studentů, doplňovací řízení bude v ZS. 
• Možnost finanční podpory závěrečných prací orientovaných na česko-saskou problematiku v rámci 
 programu Cíl 3 – projekt Doc. Jeřábka. Žádosti musí být podány k 15/3 nebo 15/9 2010 a 2011. 
 - podrobnosti sdělí Ing. Neruda!  
• Izrael – návštěva – OŽP – součást výuky na PF 
• Výstava „ Švýcarsko“ – zprávy v novinách a rozhlasu. 
• RVŠ – zápis  - reforma terciárního vzdělávání 

              - mobility – uznávání předmětů a KB! 
              - financování VŠ 

 
Prof. Vráblíková: 
• FLES – kritéria pro hodnocení testů – Ing. Šefl – 23 studentů PS nemá zápočet, KS a Most zp mají – 

komisionální přezkoušení – SZŘ – pravidla!  T.:  20.3.2010 
• MŽP – beseda se studenty k TUR – Doc.Seják 
• Doc. Boháč – nástup – zajištění nákupu literatury do knihovny (po 10 výtiscích) 
 
Doc. Janoš: 
• FRVŠ – vyhlášeny projekty – využít část týkající se nových pracovišť a laboratoří. 
 
 
 
Příští kolegium bude 16/3/2010 ve 13 hodin 
 
Zapsal: Ing. Richter 


